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Bună ziua tuturor! 

Astăzi vorbim despre procesul umblării noastre cu Dumnezeu Tatăl și cu Domnul Isus.  

Pavel a afirmat în I Corinteni 10: 11 că lucrurile care s-au întâmplat cu Israel ne servesc 

drept exemplu. Așadar, astăzi ne vom uita la evenimentele din viața reală a lui Ilie și 

Elisei în timp ce mergeau spre întâlnirea lui Ilie cu destinul.  

Povestea este redată în II Regi 2.  

Versetul 11 spune simplu: "...pe când mergeau și vorbeau împreună, un car de foc 

condus de cai de foc i-a despărțit". Versiunea King James folosește cuvântul "vârtej", 

dar de fapt este vorba de cuvântul "furtună" sau "furtună", văzut aici ca o furtună de foc 

care a dispărut la fel de repede cum a apărut.  

Cel puțin un comentator face observația că ebraica ar putea fi tradusă prin faptul că Ilie 

a fost "mistuit" de focul care, așa cum face un foc, se ridică la cer. Aceasta ar reflecta 

victoria sa de pe Munte din I Regi 18:38, când focul din cer a coborât și a mistuit jertfa, 

în acest caz Ilie oferindu-se Domnului.  

Cu alte cuvinte, nu există nimic care să sugereze că sufletul lui Ilie a mers în cerul lui 

Dumnezeu, ci mai degrabă s-a alăturat celorlalți morți în Paradis, în timp ce trupul său a 

fost mistuit de furtuna de foc care s-a risipit în ceruri. 

 

Acesta este doar un lucru la care să ne gândim, dar acesta este obiectivul 

nostru...  

Ceea ce ne interesează însă sunt locurile în care s-au dus înainte de acea zi faimoasă.  

Locul unde au mers înainte ca Ilie să fie luat servește drept exemplu pentru viețile 

noastre, pentru procesele pe care Dumnezeu le lucrează în noi pe măsură ce ne 

maturizăm. Unii poate își amintesc că le-am împărtășit cum mi-a spus odată Tatăl când 

I-am spus că viața Lui trebuie să fie plictisitoare, din moment ce El știe totul: "Îmi place 

procesul".  



Faptul că Îl avem pe Hristos în noi înseamnă că El nu este "acolo afară" ca o a treia 

parte ușor interesată care ne privește cum trecem prin lucruri; nu, Hristos este în noi, în 

spiritul nostru, așa că El merge CU noi și ÎN noi în timp ce mergem împreună prin viață.  

Mersul lor este arătat în II Regi 2: 1-11, când Ilie îi spune lui Elisei că poate pleca, chiar 

insistă să plece, dar Elisei refuză. Ei încep la Ghilgal, apoi merg la Betel și apoi la 

Ierihon, apoi "la Iordan". Ni se spune în I Regi 17:1 că acolo s-a născut Ilie, deci se 

îndrepta spre casă pentru a muri sau a fi luat.  

Fiecare oprire de pe drum este un exemplu pentru propriile noastre 'opriri' pe drumul 

spre maturitatea spirituală. Lui Elisei i se oferă ocazia de a-l părăsi pe Ilie de 3 ori și de 

fiecare dată refuză. Oare nu am avut și noi cu toții ocazii de a părăsi umblarea noastră 

cu Domnul, iar tu citești astăzi aceste rânduri pentru că ai refuzat? Chiar dacă ați plecat 

pentru o vreme pentru a vă îndepărta de calea Domnului, a fost doar pentru o vreme și 

în trecut. Acolo trebuie să rămână. 

Gilgal înseamnă "roată" sau "rotire", așa cum se rostogolește o roată: Sfârșitul 

unui anotimp și începutul altuia. 

Când Moise a murit și toată generația care a ieșit din Egipt a murit și ea în pustiu, copiii 

lor au intrat în Țara Făgăduinței sub conducerea lui Iosua. (Datorită ascultării lor, Iosua 

și Caleb au fost singurii 2 din generația care a ieșit din Egipt cărora li s-a permis să intre 

în Țara Promisă) 

Ghilgal este locul unde s-au oprit, la granița pustiului, chiar la est de Ierihon, nu încă în 

Țara Promisă, dar nu mai erau pe deplin în pustiu. Acolo, tinerii care se născuseră în 

pustie au fost circumciși, ceea ce înseamnă că au intrat de curând în legământ cu 

Domnul.  

Romani 2:29 și Coloseni 2:11 spun că circumcizia este un tip, un exemplu pentru noi de 

"circumcizia inimii" care are loc atunci când suntem născuți din nou - dovada 

legământului nostru cu Domnul, care ne pecetluiește apoi și cu Duhul Sfânt. (Efeseni 1: 

13)  

Iosua 5: 8-10 consemnează evenimentul, iar Domnul îi face o declarație interesantă lui 

Iosua: "Acum, ocara Egiptului s-a îndepărtat de pe tine".   

De ce? Actul circumciziei pentru un evreu de sex masculin este un act de încheiere a 

legământului cu Dumnezeu, deci este începutul unei noi umblări cu Dumnezeu și 

părăsirea trecutului. Dar observați că ei se aflau fizic la granița dintre trecutul și viitorul 

lor. La graniță s-a întâmplat acest lucru: Nu numai că inimile lor s-au schimbat pentru a 

merge pe deplin cu Domnul, dar fizic ei luau decizii și acționau în consecință pentru a 

trece în viitorul lor cu Domnul.  



Acest lucru este important. Mai întâi părăsim pustiul în inimile noastre înainte de 

a părăsi fizic situația în care ne aflăm. 

În pustietate, acești tineri au suferit pierderea părinților lor și a întregii generații care i-a 

urmat. Toți prietenii părinților lor erau morți. Toate rudele lor din acea generație au murit 

una câte una în pustie. Verișori, bunici, mătuși și unchi - toți au murit. Doar generația lor 

mai rămăsese în viață.  

În propriile noastre experiențe în sălbăticie, și noi experimentăm moartea; moartea unor 

lucruri, obiceiuri, prietenii pe care le consideram cândva apropiate. Le lăsăm pe toate în 

urmă pentru a merge spre Țara noastră promisă. La acea vreme, acești copii care s-au 

născut în pustie, acum tineri adulți, auziseră doar despre acest Pământ Făgăduinței. 

Visaseră la el, vorbiseră despre el, dar numai Iosua și Caleb îl văzuseră cu adevărat. 

Acești 2 bărbați au fost exemple pentru acești "copii" despre cum să trăiască viața - 

poate că ai o persoană sau două de acest fel în viața ta - învață de la ei! 

 

Acesta este locul, Ghilgal, în care II Regi 2:2 consemnează că Ilie i-a sugerat 

pentru prima dată lui Elisei să rămână acolo 

Elisei refuză. El nu se mulțumește doar să stea în acel oraș de graniță. Ei se află la 

Gilgal, "roată" sau "rostogolire", iar Elisei vrea să continue să se rostogolească pe calea 

destinului său.  

El nu vrea să trăiască cu un picior în trecut și unul în viitor, căci știe că, dacă rămâne 

acolo, nu va vedea niciodată Promisiunea. Așa că el continuă să meargă alături de Ilie, 

lăsând în urmă timpul de frontieră și fără să se uite înapoi.  

La fel au făcut și tinerii israeliți, căci după ce au fost vindecați de circumcizie, în fața lor 

se afla puternica cetate Ierihon - primul pas în umblarea cu Dumnezeu și au parte de o 

luptă! Poate că au crezut că umblarea cu Dumnezeu va fi mai ușoară, dar nu, primul 

lucru pe care îl fac în umblarea lor cu voia Lui și este puternica cetate cu ziduri care 

trebuie să se dărâme. În loc să se retragă în frică și nesiguranță, ei L-au căutat pe 

Dumnezeu, iar El le-a arătat cum să obțină prima lor victorie.  

Vom relua totul acolo săptămâna viitoare, până atunci, binecuvântări, 

John Fenn 
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Bună ziua tuturor! 

I-am lăsat pe Ilie și Elisei îndepărtându-se de zona de graniță, Gilgal. Am împărtășit 

cum nu putem trăi cu un picior în trecut și unul în viitor. Dar există mai mult în istoria din 

Ghilgal și este important pentru noi în umblarea noastră. 

 

Cu mult timp înainte ca Ilie și Elisei să pășească în zonă 

Cartea Judecătorilor, capitolul 1, ne spune că atunci când triburile lui Israel au intrat în 

Țara Promisă nu au cucerit poporul care locuia acolo, în neascultare față de Domnul. 

Au făcut un compromis cu păgânii, crezând că sunt suficient de puternici pentru a se 

împotrivi zeilor și căilor lor lumești.  

Acest compromis a început aproape imediat ce au părăsit zona de graniță de la Ghilgal. 

S-au înțeles cu oamenii din țară, încheind tratate cu ei și permițându-le să le slujească 

zeilor lor. Domnul i-a spus lui Israel că aceștia vor fi spini în carnea lor și capcane 

pentru umblarea lor cu El.  

Aceasta este calea păcatului. Pocăința înseamnă o ruptură completă cu trecutul, dar 

deseori se instalează compromisul înainte de a merge cu adevărat mai departe cu noua 

noastră viață în Hristos. Israeliții au obosit să lupte, așa că au făcut compromisuri, iar 

acesta este un exemplu pe care îl vedem în viețile creștinilor de astăzi. "Nu pot să 

cuceresc asta, așa că voi avea asta în viața mea până la moarte". Uneori, dependentul 

crede că "doar puțin" nu va face rău. Expresia din Noul Testament este: "Puțin aluat 

(drojdie) leagă toată făina (aluatul)". I Corinteni 5:6 și Galateni 5:9 

 

Părăsirea propriei noastre "zone de graniță" cu trecutul și cu păcatul spre propria 

noastră "țară promisă" este un proces.  

Ilie și Elisei au trebuit să se îndepărteze de această zonă. Ei nu au trăit în graniță, așa 

cum nici noi nu trebuie să trăim în țara noastră de graniță spirituală - ei au mers mai 



departe. Amintiți-vă că Gilgal înseamnă "roată" sau "rostogolire". Așa că continuați să 

mergeți înainte. Refrenul din minunatul cântec al lui Margaret Becker intitulat "Clay and 

Water" spune: "Eu sunt lut și eu sunt apă, căzând înainte în această ordine, în timp ce 

lumea se învârte 'n jurul meu atât de repede, încet devin cine sunt".  

Încet-încet devin cine sunt. Începeți lucrurile cu Dumnezeu la Gilgal - un loc al pocăinței 

și al părăsirii vechiului pentru noul. Dar când Israel a făcut compromisuri cu păgânii din 

țară, odată ce au făcut compromisul și s-au așezat în compromis, Domnul i-a 

confruntat, iar ei s-au pocăit.  

Iar acest lucru adaugă un alt element - ei s-au pocăit, dar compromisurile lor din trecut 

fuseseră stabilite de atât de mult timp, încât nu puteau schimba lucrurile. Timpul de a 

trata cu locuitorii țării trecuse, acum erau blocați cu consecințele deciziei lor - chiar dacă 

s-au pocăit - Dumnezeu nu a compensat în mod magic neascultarea lor - trebuiau să 

meargă până la capăt. 

 

Ei au rămas blocați cu consecințele vieții lor compromise, deși s-au pocăit.  

Locul în care Domnul i-a confruntat lângă Ghilgal se numește "Bochim", sau "plâns".  

 

Judecători 2: 1-3 ne spune că Domnul a plecat de la Ghilgal pentru a-i confrunta, 

spunând "Nu voi rupe niciodată legământul Meu cu voi". Le-a spus că au încălcat 

porunca Sa de a NU încheia tratate cu locuitorii țării, prin neascultare directă și i-a 

întrebat direct: "De ce ați făcut acest lucru?" Ei au plâns mult în acea zonă de graniță, 

numind-o Plânsul (Bochim).  

Așadar, atunci când Elisei a refuzat să-l părăsească pe Ilie, el făcea o declarație că 

refuză să facă compromisuri; el va merge alături de Ilie până la capăt. El nu se va 

întoarce la vechea lui viață de agricultor*. El urma să meargă înainte în chemarea lui 

Dumnezeu asupra vieții sale. *(Când a fost chemat de Ilie, Elisei ara un câmp: I Regi 

19: 19) 

 

Mai multe despre istoria orașului Ghilgal: Este, de asemenea, locul în care Saul a 

fost făcut rege: I Samuel 11: 14  

Când Saul este făcut rege, Samuel spune: "Să mergem la Ghilgal pentru a reînnoi acolo 

regatul". Acesta este începutul unei noi zile pentru Israel - de la Judecători la a avea un 

rege - și au "reînnoit" regatul acolo, din nou un loc de dedicare și un act hotărât de 

părăsire a vechiului pentru noul.  



În zona de graniță se face de fapt schimbarea. Cuvântul "pocăință" înseamnă a avea o 

schimbare de mentalitate. Această schimbare are loc în timp ce ne aflăm încă în 

păcatul nostru, în compromisul nostru, în zona noastră de graniță spirituală. Este în 

inimile noastre, o simplă schimbare, că noi stabilim Cine este rege în viața noastră. Așa 

cum Saul a fost încoronat rege în zona de graniță și în apropierea locului de plâns 

pentru a fi încoronat rege, tot așa și noi decidem Cine va fi rege în viețile noastre în timp 

ce ne aflăm în acel ținut intermediar. Acum trebuie doar să mergem până la capăt. 

 

A fost în Gilgal: I Samuel 13: 11-13... că... 

Saul a adus o jertfă Domnului, când Samuel îi spusese în mod explicit să îl aștepte. El a 

uzurpat autoritatea lui Samuel din cauza fricii sale de om, așa cum se temea poporul. În 

loc să înceapă un nou anotimp al vieții sale, lăsând în urmă vechile temeri, el a "căzut" 

în vechiul păcat. Făcând acest lucru, refuzând să crească în Domnul și să-și învingă 

trecutul, a pierdut împărăția din linia familiei sale. El era încă rege și putea să-și trăiască 

viața cu acel nivel de creștere spirituală și personală, dar regalitatea nu va rămâne în 

familia sa.  

Până în acel moment, Dumnezeu ar fi făcut pe regii lui Israel pe linia lui Saul din 

Beniamin, dar pentru că s-a compromis pentru a face o jertfă în păcat, a pierdut teren. 

Mulți creștini se simt așa, ca și cum ar fi fost chemați de Dumnezeu la începutul vieții și 

apoi, așa cum spune proverbul, viața s-a întâmplat. Acum sunt bătrâni și acea perioadă 

în care puteau face schimbări în viață a trecut, iar ei sunt descurajați că L-au dezamăgit 

pe Dumnezeu.  

Vestea bună este că ne aflăm în vremurile Noului Testament, care Îl descoperă pe 

Hristos în noi și că există "veacuri viitoare", conform Efeseni 2: 7 și altele. Asta 

înseamnă că, dacă ai ratat-o în această viață, cuvântul lui Dumnezeu pentru tine se va 

împlini, dar s-ar putea să mai dureze încă 200 de ani, 500 de ani sau mai mult - dar vei 

umbla în ceea ce El te-a chemat și pe tine. Suntem deja în veșnicie, așa că zilele 

noastre cele mai bune sunt în fața noastră.  

 

O ultimă parte despre Ghilgal: I Samuel 15: 11-13, Saul a făcut-o din nou - i s-a 

poruncit să nu facă compromisuri cu poporul, dar el nu a ascultat, pentru că nu și-a 

învins niciodată frica de om. A păstrat animalele pentru a le sacrifica Domnului la 

Ghilgal. A crezut că poate ocoli ascultarea făcând o jertfă lui Dumnezeu și că 

Dumnezeu va fi mulțumit de asta.  



Aici i-a spus Samuel în v22-23: "Ascultarea este mai bună decât sacrificiul... căci 

răzvrătirea este ca o vrăjitorie (vrăjitoria manipulează Cuvântul lui Dumnezeu și faptele 

pentru a se potrivi cu propria agendă), iar încăpățânarea ca idolatria și nelegiuirea."  

Toate acestea au fost implicate de Ilie și Elisei în timp ce se îndepărtau de Ghilgal. 

Departe de ținuturile de graniță. Departe de trecut. Elisei nu știa exact ce îl așteaptă, 

dar știa că nu se va mai întoarce niciodată în zona de graniță cu un picior în trecut și 

unul în viitor. Era timpul să se îndrepte spre viitorul său, iar el nu avea să plece de 

lângă Ilie până când viitorul său nu i se va fi dezvăluit! Reluăm acolo săptămâna 

viitoare, până atunci,  

Binecuvântări, 

John Fenn 

www.cwowi.org și trimiteți-mi un e-mail la cwowi@aol.com 
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Bună ziua tuturor! 

Ilie și Elisei au părăsit Gilgalul din II Regi 2 și au ajuns la Betel. Betel înseamnă "casa 

lui Dumnezeu".  

 

Betel este locul în care Iacov a avut o viziune cu îngeri care urcau și coborau. 

(Gen 28) 

Mai târziu în viața lui Iacov, în Geneza 35:1, Domnul i se va arăta și îi va spune să se 

întoarcă la Betel, amintindu-i lui Iacov că a mers acolo când a fugit de mânia fratelui său 

Esau (înainte de a se împăca) - și L-a întâlnit pe Dumnezeu atunci când se aștepta mai 

puțin.  

Nu-i așa că seamănă atât de mult cu Domnul? La fel ca Iacov, uneori ne găsim destinul 

atunci când fugim de el. Găsim "casa lui Dumnezeu" în mijlocul fricii și al conflictului, în 

mijlocul fugii de ceva sau de cineva; și dăm direct peste Dumnezeu.  

http://www.cwowi.org/
mailto:cwowi@aol.com


Ilie îl întreabă pe Elisei dacă vrea să rămână, dar el a refuzat. Împrospătarea la Betel 

este plăcută, dar Elisei a trebuit să continue să se miște pentru a-și găsi destinul. Nici 

măcar Dumnezeu nu poate conduce o mașină parcată.  

 

Ajung la Ierihon - locul victoriei.  

Vă amintiți că, cu ani în urmă, Iosua îl condusese pe Israel în Țara Făgăduinței, doar 

pentru a găsi orașul cu ziduri Ierihon. Putem vedea progresia pentru Elisei: De la 

Ghilgal, zona de graniță din nord, mergând spre sud până la un loc de plâns, mai 

departe până la casa lui Dumnezeu și răcorire. Acum la Ierihon, primul ținut de graniță 

pe care l-a experimentat Israel, prima bătălie pe care Dumnezeu a câștigat-o pentru ei, 

un tip al primei bătălii pe care a câștigat-o pentru noi după ce ne-am născut din nou. 

Zidurile păreau insurmontabile, dar Dumnezeu a făcut-o pentru tine, a dărâmat acele 

ziduri! Câtă bucurie! 

Ilie îi cere să rămână. Nu. Nici vorbă de așa ceva. Ilie îi spune că Domnul îl trimite la 

râul Iordan, iar Elisei spune că va merge și el. II Regi 2: 6 

Cu ani înainte, când Iosua conducea tânăra națiune din pustiu, preoții care purtau 

Chivotul Legământului au pășit în Iordan. Apele s-au despărțit și au intrat în Țara 

Făgăduinței pe uscat, între ape (Iosua 3: 15-17).  

Așadar, aici găsim ultima oprire a lui Ilie și Elisei și, din nou, apele se despart când Ilie 

își ia haina exterioară și plesnește apa. Când ajung pe partea cealaltă, un vârtej de foc 

îi desparte și Ilie nu mai este văzut. Haina lui cade la pământ, iar Elisei o ridică pentru a 

o face a lui. II Regi 2: 8 

 

Ilie îi reprezintă pe toți profeții și cuvintele profetice din Vechiul Testament. Pe 

Muntele transfigurării, Moise (Legea) și Ilie (profeții) au fost cei care i-au vorbit lui Iisus 

despre moartea Sa. (Luca 9: 30-31) 

Ilie este legat direct de Ioan Botezătorul, care, a spus Isus, era un tip al lui Ilie. (Matei 

11: 14) Aceasta înseamnă că Ilie avea ca scop principal aducerea lui Israel la pocăință. 

Dacă Ilie reprezintă atunci pocăința, Elisei reprezintă mântuirea și viața în Hristos, 

"următorul pas" după pocăință, care este "credința față de Dumnezeu". (Evrei 6: 1-2) 

 

Elisei a făcut de 2 ori mai multe minuni decât Ilie, iar cele mai multe dintre ele au 

fost minuni "sociale".  



Cele mai multe dintre minunile făcute de Elisei nu au fost vindecări personale, care nu 

au afectat pe nimeni în afară de persoana vindecată. Cele mai multe dintre minunile 

sale au fost ceea ce am numi minuni "sociale", ceea ce reprezintă un tip al lui Isus și 

unde ar trebui să se îndrepte propria noastră atenție pentru "minuni". 

II Împărați 4 începe cu văduva cu doi fii, rămasă cu datorii mari în urma morții 

neașteptate a soțului ei. Elisei a pus-o să folosească toate recipientele pe care le 

deținea și pe care le putea împrumuta și, în mod miraculos, uleiul s-a înmulțit pentru a 

umple fiecare recipient. Ea a vândut apoi uleiul pentru a plăti datoriile. O familie 

îndurerată a putut trăi fără datorii, un miracol "social". 

Un grup mare făcuse o oală de supă doar pentru a descoperi că era otrăvitoare și îi 

îmbolnăvise până aproape de moarte. Elisei a neutralizat în mod supranatural otrava, 

astfel încât au putut mânca supa. 

În II Regi 5 îl avem pe Naaman cel leproși, generalul întregii armate siriene, care este 

vindecat, aducând siguranță întregii națiuni a lui Israel și punând Siria în admirație față 

de Dumnezeul lui Israel.  

 

În II Regi 6, un grup tăia lemne pentru a construi niște case, iar capul toporului a zburat 

de pe mâner în apă. Elisei a făcut ca capul de topor să plutească, astfel încât să poată 

fi recuperat, aducând beneficii tuturor, astfel încât aceștia să își poată continua 

proiectele de construcție. 

 

Cea mai mare parte a bisericii dorește o minune "personală" sau centrată pe sine, 

mai degrabă decât una care să binecuvânteze grupuri întregi de oameni.  

Cu siguranță că miracolele sunt personale și individuale. În cazul slujbei lui Elisei, care 

este un tip al lui Isus și al trupului lui Hristos, vedem miracole care aduc beneficii directe 

unor grupuri de oameni și națiunii.  

Gândiți-vă că Isus a hrănit mii de oameni înmulțind mâncarea nu o dată, ci de două ori. 

El a transformat apa în vin nu pentru un individ, ci pentru zeci de persoane adunate la 

ospățul de nuntă. Omul cu brațul uscat, odată vindecat, s-a putut întoarce la muncă 

pentru a se întreține pe sine și familia sa. Singurul fiu al văduvei din Nain murise, ceea 

ce ar fi lăsat-o în sărăcie, așa că Isus l-a înviat din morți.  

Bărbatul cu legiuni de demoni teroriza întregul oraș, deoarece nu putea fi legat nici 

măcar cu lanțuri - Isus l-a eliberat aducându-i pace și mântuire, și pace pentru întreaga 



regiune. Vindecarea slujitorului șef al centurionului a adus din nou ordine în casa 

acestui important ofițer, și așa mai departe.  

În Faptele Apostolilor 9, croitoreasa Dorcas a fost înviată din morți după ce jelitorii i-au 

arătat lui Petru tot ce cususe pentru trupul local al lui Hristos și cât de importantă era 

pentru ei. În Faptele Apostolilor 20: 8-12 Pavel a înviat din morți un tânăr care adormise 

pentru că Pavel continua să vorbească - bineînțeles că Domnul îl va învia din morți! 

Astfel, nimeni nu putea să-l învinovățească pe Pavel sau pe Domnul pentru moartea lui 

și pentru ca întregul trup să vadă puterea lui Dumnezeu. 

 

Minunile sunt în primul rând o confirmare a faptului că Isus este Cel care pretinde 

că este Minunile sunt confirmarea din cer a mesajului Evangheliei. (Marcu 16:20) În al 

doilea rând, minunile sunt pentru familie, prieteni, colegi de muncă și prieteni în 

credință. În cele din urmă, minunile sunt strict la singular, doar pentru individ.   

Ceea ce am împărtășit aici, în această ultimă parte, este o parte din ceea ce Domnul 

mi-a împărtășit în timpul unei vizite de acum câțiva ani, când a spus că bisericile de 

casă vor fi locul principal în care se vor găsi minuni. O parte din raționamentul Său este 

că, atunci când ai un grup mic de oameni care merg împreună prin viață, când unul este 

binecuvântat, toți sunt binecuvântați, când unul suferă, toți suferă. Așadar, prioritatea 

Sa este așa cum se vede în scripturile enumerate mai sus.  

Sezonul este acum peste noi, în trupul lui Hristos, că minunile pe care le vedem în 

mijlocul nostru, vor fi individuale da, dar în multe cazuri "minuni sociale", pentru întregul 

trup și pentru cei mai afectați. Vin vremuri în care se vor înmulți alimentele pentru familii 

și vor fi organizate întâlniri mai mari ale "bisericii" în case. Minuni precum locurile de 

muncă și aprovizionarea vor fi văzute mai des. Când ne vom schimba prioritățile în cele 

ale Domnului, vom începe să Îl căutăm în alte locuri decât am făcut-o în trecut și vom 

vedea minuni în moduri pe care nu le-am văzut în trecut. 

 

Sper că aceste rânduri au fost interesante și au provocat reflecții - binecuvântări! Un 

nou subiect săptămâna viitoare, până atunci,  

John Fenn 

www.cwowi.org și trimiteți-mi un e-mail la cwowi@aol.com 
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